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Zwracamy  się z upnejmą  prośbą  o mzpoaęcie  budowy  śćeżki  mwerowej  pomiędzy

Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślemiprzeprowadzenie  jej  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko

Taki  ptan  budowy  ścieżki  mwemwej,  która  p»uw«Jz;laL»y  przez  naszą  miejscowość,

przyniesie  szereg  korzyści.

Ścieżka ułatwi  życie  okolłanym  lllf&»aaiń.ugu,  zarówno  tym  starszym,  którzy  nłe mają  możliwości

5korzystania  z auta, jak Ń na)młoaszym ńÓrzy aojeżdżają  do pobliskiej  szkoły  w Chrośnicy,

czy na dworzec  kolejoę.  Rower  nłekiedy  okazuje  słę  być jedynym  środkiem  lokomocji

przy  braku  komunikacji  autobusowej,

Znacząa;»-pOpr.wi  tn hpzpiprapństw@  a,arymnikńw ruchu, którzy  poruszając  się ścieżką  mwerową

ominą  ruchliwą  szosę  (dmga  nr302  Zbąszyń  -  Nowy  Tornyśl).

Za budową  ścieżki rowerowej przemawia też poprawa  komunikacji  pormędzy  Chrośnicą,

Stefanowieami  łNowym  Jastrzęł»skiem  a Zbąszyniem  iNowym  Tomyślem.

Kolejnym argumentem  przemawiającym  za takim rozwiążaniem  to, że w Nowym  Jastrzębsku  został

]uż wybudowany  jeden kilometr  dmgł, uło-ony z płyt bCtouuvvyJi.  Planowana  jest  budowa

kolejnych odcinków. Droga ta mogłaby  byćczęścią  ścieżki rowerowej.

Waźny jóst fakt, iż zarówno Gospodarze Gmłny ZbąszyńiGminy  Nowy  Tomyśl  stawiają  na rozwój

torystyki i promowanie  dziatań ekologicznych, a komunikacja  rowerowa  doskonale  wpisuje  się

w  ten  trend.

Magr»y ogmmną  nadzieję, że wskazane przez nas argumenty  są wystarmjąa=  i dlatego  ponawiamy
naszą  pr6śbę  przedstawiona powyżej.
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